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Hierbij de reactie vanEES - de presentatie routekaart in het afstemmingsoverleg vanochtend.gR¥LY wil het nog graag in

breder verband bespreken binnen VWS. Pakken jullie dit op?

Groeten

var:IESEXEN IE (EXE) SEE irs >
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Onderwerp: FW: presentatie afstemmingberaad

@minvws.nl>

@minvws.nl>

Beste 5.1.2e

Deze presentatie verontrust mij. Ik begrijp dat die vanmorgen in het afstemmingsoverleg gebracht is. Half april de eerste

versoepelingen terwijl de piekbelasting in de zorg nog moet komen. Eerder is reeds door BEB ta BEAL) aangegeven als je te

vroeg maatregelen loslaat krijgen we een lange derde golf die in juli nog een 4° golf tot gevolg kan hebben. De ratio achter dit

model ontgaat me. Mijn verontrusting dat ik lees dat dit model morgen al in andere gremia wordt besproken. Ik zou graag de

ratio en de risico’s in een breder verband willen bespreken binnen VWS met de inbreng van LNAZ en RIVM en ons beeld over de

ziekenhuizen.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag
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Van: B ls 12
Verzonden: woensdag 31 maart 2021 12:02

Onderwerp: FW: presentatie afstemmingberaad

HaEXE
Zie hierbij de presentatie van PDC over de routekaart voor een openingsplan. Deze is vanmorgen in het Afstemmingsoverleg
besproken.

Ik heb daarbij het volgende opgemerkt:
- Met het opschalingsplan hebben we “extra” ziekenhuiscapaciteit gecreéerd die specifiek voor de opvang van Covid-patiénten

is bedoeld. Het gaat om 200 extra IC-bedden en 400 extra klinische bedden, in totaal 600 bedden. Dat is dus de ruimte die

er is om de Covid-golf op te vangen, zonder dat het gevolgen heeft voor de rest van de zorg. Alles wat boven deze bedden

nodig is, gaat direct ten koste van de reguliere zorg (afschaling en uitstel). Er kunnen dus wel meer dan 600 Covid-patiénten
in de ziekenhuizen worden opgenomen (er liggen er nu ongeveer 2600), maar dat gaat dus ten koste van iets anders.

- Het RIVM rekent in de routekaart-platen niet met de Covid-capaciteit van 600 bedden (200 IC + 400 klinisch), maar met de

totale maximale capaciteit van de ziekenhuizen (Covid + non-Covid). Daardoor ontstaat het beeld dat er alweer ruimte komt

na het bereiken van de piek van de derde golf in april (en in de routekaart is dat ook het eerste moment waarop aan

versoepeling van maatregelen wordt gedacht).
- Echter dat is een onterecht en onvolledig beeld. Immers op dat moment is de afschaling en uitstel van reguliere zorg nog

volop aan de gang. Er is dan weliswaar geen nijpend probleem (meer) om alle Covid-patiénten (en andere acute patiénten)
een plek te geven, maar de overige groep komt nog steeds niet (volledig) aan de beurt en er is ook geen ruimte voor

inhaalzorg. Daarvoor moet de Covid-bezetting eerst tot onder de 600 bedden gaan duiken; en dat is volgens de platen van

RIVM pas veel later aan de orde (half juni). En dan moet er nog een inhaalslag op de reguliere zorg plaatsvinden en dat lukt

alleen als er vrije ruimte gaat komen; en we moeten cok niet vergeten dat het zorgpersoneel al sinds november 2020 in een

heftige opgeschaalde situatie aan het werk is en op een gegeven moment ook moet uitrusten (of op vakantie).
- Daarnaast is het onduidelijk wat de gedragseffecten zijn van het versoepelen van (enkele) maatregelen: wat is de glijdende

schaal in het gedrag van mensen m.b.t. bij elkaar komen en de basisregels volgen? Als dit gedragseffect onverhoopt minder

gunstig uitpakt dan vooraf ingeschat, dat is er — zeker in april en mei — nauwelijks buffer in de ziekenhuizen om een extra

golfje op te vangen, omdat de basissituatie al op een heel hoog niveau ligt.
- En tot slot: de samenloop van enerzijds maatregelen versoepelen medio april, terwijl op dat moment de piek van de derde

golf in de ziekenhuizen nog niet eens is bereikt (en alles in de zorg dan al piept en kraakt) is heel ongelukkig. Het zal ook de

werkspirit bij het zorgpersoneel echt een tik geven en het is ook niet goed uit te leggen.

Groeten, [EEE
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